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Protokół Nr XXVI 

z XXVI sesji Rady Gminy Wąwolnica 

z dnia 7 października 2021 r. 

XXVI sesja odbyła się  w dniu 7 października 2021 r. w Urzędzie Gminy 

Wąwolnica przy ul. Lubelskiej 39. Obrady rozpoczęto o godz. 9:10, a zakończono 

o godz. 10.25 tego samego dnia. 

1. Otwarcie Sesji. 
Przewodnicząca powitała zebranych, poinformowała, że sesja jest nagrywana. 

Nagranie zostanie udostępnione  na stronie Gminy Wąwolnica oraz w BIP. 

Przewodnicząca otworzyła obrady XXVI sesji Rady Gminy, następnie  

w oparciu o listę obecności  oraz potwierdzone na tabletach kworum, stwierdziła, 

że w obradach udział bierze 10 radnych, co stanowi wymagane kworum  

do podejmowania uchwał. 

Obecni: 

1. Adam Bieniek 

2. Aleksandra Bukała 

3. Maciej Grusiewicz 

4. Dariusz Guzek 

5. Dorota Kolibska 

6. Jadwiga Kołodyńska 

7. Paulina Marczak 

8. Beata Pruchniak- radna do momentu złożenia ślubowania nie brała udziału  

w głosowaniach. 

9. Bartłomiej Rukasz 

10. Tadeusz Szyszka 

11. Elżbieta Tomaszewska 

12. Marcin Turek 

13. Ewa Wierzbicka 

14. Rafał Woś 

15. Ewa Żybura 

2. Przedstawienie porządku obrad XXVI sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca odczytała zaproponowany 

porządek obrad następnie przeprowadziła głosowanie. 

Proponowany porządek XXVI sesji RG: 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad  XXVI  sesji  Rady Gminy Wąwolnica. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV  sesji  Rady Gminy Wąwolnica. 

4. Złożenie ślubowania przez Radną wybraną w wyborach uzupełniających. 

5. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 r. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wąwolnica i przekazania  

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia dopłat  

dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków z terenu gminy Wąwolnica. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy gminą Wąwolnica a Gminą Nałęczów w zakresie 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców miejscowości Łąki, Łopatki, 

Zarzeka i Zgórzyńskie w Gminie Wąwolnica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji  Budżetu,  

Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego  Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Wąwolnica. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Wąwolnica. 

13. Interpelacje i zapytania radnych składane na piśmie. 

14. Wolne wnioski, pytania i informacje. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad XXVI sesji Rady Gminy Wąwolnica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz 

Szyszka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (5) 

Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

Beata Pruchniak nie brała udziału w głosowaniu. 

Przedstawiony  porządek obrad XXVI sesji Rady Gminy Wąwolnica został 

przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Protokół Radni otrzymali na tablety. Do wczoraj nie wpłynęły żadne uwagi. 
Przewodnicząca zapytała Radnych czy zgłaszają uwagi do protokołu. 
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Wobec braku uwag przeszła do przeprowadzenia głosowania w sprawie 

przyjęcia protokołu z XXV sesji Rady  Gminy. 
 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz 

Szyszka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (5) 

Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

Beata Pruchniak nie brała udziału w głosowaniu. 

Protokół z XXVI sesji został przyjęty. 

Ad. 4. Złożenie ślubowania przez Radną wybraną w wyborach 

uzupełniających. 

Przewodnicząca oddała głos Przewodniczącemu Gminnej Komisji Wyborczej, 

który wręczył nowo wybranej radnej zaświadczenie o wyborze. 

Przewodnicząca poprosiła o złożenie ślubowania p. Beatę Pruchniak według  

treści określonej w art 23a ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. 

Następnie Beata Pruchniak – wybrana w wyborach uzupełniających, Radna 

Gminy Wąwolnica wypowiadając słowa "Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 

godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców". "Tak mi dopomóż Bóg", złożyła ślubowanie. 

Przewodnicząca złożyła gratulacje. 

Ad. 5. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca oddała głos Sekretarzowi Gminy, który przekazał Radnym,  

że Wójt nie mógł być dzisiaj na sesji ponieważ uczestniczy w szkoleniu 

Społecznej Rady Powiatowego Urzędu Pracy w Puławach.  

Sekretarz przedstawił sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym. 



 

Protokół Nr XXVI z XXVI sesji rady Gminy Wąwolnica z dnia 7 października 2021 r. Strona 4 z 13 

 

 

- Trwają prace związane z modernizacją oczyszczalni ścieków. Planowane 

zakończenie na 31 grudnia 2021 r. Termin został przedłużony na wniosek 

wykonawcy – firmy MONTECH. Doszły dodatkowe roboty, pandemia, prace są na 

bieżąco monitorowane. Systematycznie się odbywają narady- komisje z ramienia 

inwestora, nadzoru, wykonawców, podwykonawców. Radnych reprezentuje 

Radny A. Bieniek.  

Jako inwestor, władze gminy nie są zadowoleni z postępu i jakości prac. Cały 

czas monitują wykonawcę, żeby poprawiał. Wszystkie uwagi są na bieżąco 

przekazywane. Ostatnie spotkanie odbyło się przedwczoraj, zostało wypracowane 

wystąpienie do wykonawcy. Kolejne odbędzie się za 7 dni. Sekretarz zaprosił 

chętnych radnych do udziału w tym spotkaniu.  

-Przeprowadzono prace rekonstrukcyjne na studni w Karmanowicach w ramach 

poprawy jakości wody z tego ujęcia. Koszt tego zakresu robót  173 864 zł. W tej 

chwili został rozpisany przetarg związany z modernizacją ujęcia wody – koszt 

1 421 816 zł. Na ten cel otrzymamy dofinasowanie z Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich w wys. 63 % netto kosztów kwalifikowanych 746 tys. 231 zł. 

Zadanie jest planowane do zrealizowania w 2023 r.  

-Zrealizowaliśmy i odebraliśmy prace związane z wykonaniem sieci wodociągowej 

i oświetlenia na ul Bełżyckiej. Mamy zaplanowane, że w przyszłym roku - ul. 

Słowicza Dolina. Na ten cel mamy zabezpieczone środki finansowe z Funduszu 

Rozwoju Lokalnego. Czekamy na nawierzchnię na ul. Bełżyckiej . Prace ziemne 

wykonane . Czekamy jak Powiat dostanie dotację, wówczas będziemy realizować 

nawierzchnię. 

-Trwają prace związane z przebudową budynku dawnego Przedszkola. Prace  

się rozkręcają.  

- Trwa w dalszym ciągu realizacja funduszu sołeckiego, pewne rzeczy zostały już 

zrealizowane, pewne zadania nie wyszły, środki są przesuwane na wnioski 

złożone przez sołtysów.  

–Jesteśmy przygotowani na inwestycję związaną z siecią wodociągową Kębło – 

Mareczki. Chodzi o wybudowanie niewielkiego odcinka sieci wodociągowej, tam 

gdzie siostry Kapucynki będą prowadziły ośrodek. Zadanie będzie finansowane 

przy współudziale sióstr. My z naszej strony zrobiliśmy dokumentację. Czekamy 

na decyzję sióstr, od niej zależy realizacja inwestycji. Inwestycja poprawi 

ciśnienie wodociągu przy tym dużym obiekcie. 

-Zrealizowane zostały zalecenia sanepid-u w zespole szkolno – przedszkolnym. 

Oświetlenie nie spełniało wymogów. Wymieniono oświetlenie w salach lekcyjnych 

i korytarzu. Koszt 159 655 zł.    



 

Protokół Nr XXVI z XXVI sesji rady Gminy Wąwolnica z dnia 7 października 2021 r. Strona 5 z 13 

 

- Zrealizowaliśmy ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych odcinek 300 

m drogi w Rąblowie. Zadanie wykonane z pracami dodatkowymi, łącznie  

z poboczami. Złożyliśmy wniosek o wypłatę dofinansowania. Wartość zadania  

64 607 zł, dofinansowanie 38 764 zł. 

-Rozpoczęły się prace związane z modernizacją budynku dawnej szkoły  

w Rąblowie. Na części dachu zostanie wymienione pokrycie dachowe. Prace się 

rozpoczęły, planujemy wylanie posadzek w dwóch pomieszczeniach,  

które chcemy wykorzystać na archiwa zakładowe dla UG i OPS, nie mamy 

pomieszczeń, które by spełniały wszystkie oczekiwania, wymieniliśmy drzwi, 

dawne drewniane podłogi nie nadają się do użytkowania,  były do wymiany.  

Po modernizacji wartość obiektu wzrośnie, stanowi on majątek gminy.  

-Zostały wykonane prace modernizacyjne w łazienkach szkolnych  

w Karmanowicach. Prace były wykonane na zalecenie SANEPID-u. Roboty zostały 

odebrane. Wartość robót – 137 227 zł. 

-Zlecono przygotowanie dokumentacji na  oświetlenie w Łopatkach, 

współfinasowane z funduszu sołeckiego, dodatkowe środki z gminy  

oraz w m. Kębło za kwotę 6 150 zł. 

Sekretarz dodał, że odbyły się wybory uzupełniające do Rady Gminy, dzisiaj 

odbyło się zaprzysiężenie. 

-Wójt podpisał z Wojewódzkim Funduszem  Ochrony środowiska umowę  

w ramach programu Czyste Powietrze, na podstawie której utworzymy  

w Urzędzie Gminy punkt konsultacyjny. Przeszkolony pracownik w ramach tego 

programu, będzie pomagał zainteresowanym mieszkańcom przystąpienie do 

programu, który wiąże się min. z wymianą kotłów, ocieplaniem budynków, 

wymianą okien. Został już do tego zadania oddelegowany pracownik, który 

zostanie przeszkolony. 

- We wrześniu odbywały się zebrania sołeckie związane z rozdysponowaniem 

przez poszczególne sołectwa środków z funduszu sołeckiego na przyszły rok. 

Wójt starał się uczestniczyć w tych zebraniach. 

-W Starostwie odbyło się spotkanie, w którym obok Wójta uczestniczył również 

Sekretarz oraz Radny Adam Bieniek z Wicestarostą i Dyrektorem Powiatowego 

Zarządu Dróg w sprawie planów inwestycyjnych związanych z modernizacją dróg 

powiatowych i chodników. Chcemy ze środków gminy udzielić pomocy rzeczowej 

na dokumentację na chodniki w Karmanowicach i Łopatkach, o co wnioskowali 

mieszkańcy na zebraniach sołeckich od kilku lat. Będzie to współfinansowane  

w ramach funduszu sołeckiego. Będziemy przygotowywali dokumentację 

projektową całościową w tym Kębło – Huta na dokończenie tego odcinka. Jak 

będą projekty, to będą dalsze rozmowy ze Starostwem w sprawie 

współfinansowania tych inwestycji. Były rozważane różne opcje realizacji 

pobocza, jednak stanęło na tym, że trzeba iść w stronę budowy chodnika m.in. 

ze względów bezpieczeństwa. Droga od Celejowa do Witoszyna przez Iłki,  
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do Rąblowa i do Zawady – droga powiatowa, jest również w fatalnym stanie. 

Prowadzone są rozmowy, żeby to zadane zrealizować wspólnie  

z Kazimierzem. To jest zgłoszone i czeka na swoją kolejność do realizacji. 

W przyszłym roku, być może wejdzie do realizacji nawierzchnia drogi Bełżyckiej. 

Mamy zabezpieczone środki z Funduszu Dróg Lokalnych i jesteśmy gotowi 

partycypować w kosztach, wniosek o dofinansowane składał powiat. 

Przygotowana jest dokumentacja na drogę od Wąwolnicy przez Drzewce  

do Kurowa. Jest to inwestycja 4 samorządów. To zadanie zostało zgłoszone  

w ramach Polskiego Ładu. Ten wniosek składał Powiat, my natomiast złożyliśmy 

wniosek o odwodnienie w m. Łąki. Czekamy na rozstrzygnięcie. Trwają jeszcze 

rozmowy miedzy Rządem a Unią Europejską. 

Wójt uczestniczył w konferencji Sprawne Zarządzanie Gminą organizowaną przez 

Firmę informatyczną ZETO, z którą współpracujemy.  

Uczestniczył również w otwarciu Domu Pomocy Społecznej w Żyrzynie  

oraz w posiedzeniach Rady Społecznej  Samodzielnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Puławach, której jest członkiem. 

Sekretarz wspomniał również o sytuacji z wodą jaka miała miejsce. Była bakteria 

coli, w prawdzie nie w takich ilościach, żeby zamykać ujęcie. Musiały natomiast  

zostać podjęte działania żeby chlorować tą wodę. Obecnie jakość się poprawiła, 

woda nadaje się  do spożycia, mimo to jest zalecenie, żeby wodę spożywać 

raczej przegotowaną. Woda jest cały czas badana. Takie sytuacje się zdarzają, 

podobnie było w Kraśniku, w Opolu.  

Sobota – Niedziela odbyła się trzecia wystawa psów rasowych. Było 700 psów. 

Pogoda dopisała, organizatorzy i mieszkańcy byli bardzo zadowoleni. 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 r. 

Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca dodała, że był on opiniowany na 

Komisji Budżetu oraz Komisji Spraw Społecznych, w związku z tym 

Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii w/w Komisji stałych. 

Głos zabrała radna Dorota Kolibska, Przewodnicząca obrad wspólnego 

posiedzenia, która poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie gminy na 2021 r. został pozytywnie zaopiniowany przez obie komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały następnie poddała 

go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Tadeusz Szyszka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVI/186/21 w sprawie  zmian  

w budżecie Gminy Wąwolnica na 2021 rok została podjęta. 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Wąwolnica i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały radni otrzymali na tablety,  

był on również opiniowany przez Komisję Budżetu /../ oraz Komisję Spraw 

Społecznych/…/. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad komisji przekazała, że obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca 

zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, po czym poddała go pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wąwolnica i przekazania  

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Tadeusz Szyszka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVI/ 187 /21 w sprawie przyjęcia 

projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Wąwolnica i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

została podjęta. 

Ad.8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia dopłat 

dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków z terenu gminy Wąwolnica. 

Projekt uchwały otrzymali Radni na tablety, był on również opiniowany przez 

Komisję Budżetu /../ oraz Komisję Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię Komisji.  

Radna Dorota Kolibska, Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia 

poinformowała, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabierali głosu. Przewodnicząca 

zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały a następnie przeprowadziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych 

grup odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków z terenu gminy Wąwolnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Tadeusz Szyszka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 
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Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVI / 188/21 zmieniająca uchwałę  

w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków z terenu gminy 

Wąwolnica została podjęta. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy gminą Wąwolnica a Gminą 

Nałęczów w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców 

miejscowości Łąki, Łopatki, Zarzeka i Zgórzyńskie w Gminie Wąwolnica. 

Projekt uchwały radni otrzymali w materiałach, Przewodnicząca obrad wspólnego 

posiedzenia komisji- Dorota Kolibska  na prośbę Przewodniczącej Rady 

przekazała, że obie komisje pozytywie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała 

projekt uchwały, następnie przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy gminą Wąwolnica a Gminą Nałęczów w zakresie 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców miejscowości Łąki, Łopatki, 

Zarzeka i Zgórzyńskie w Gminie Wąwolnica..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Tadeusz Szyszka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVI / 189/21 w sprawie. wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy gminą Wąwolnica  

a Gminą Nałęczów w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców 

miejscowości Łąki, Łopatki, Zarzeka i Zgórzyńskie w Gminie Wąwolnica została 

podjęta. 

O godz. 9.50 Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach. 
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O godz. 10.10. Przewodnicząca wznowiła obrady XXVI sesji Rady Gminy, 

następnie poprosiła o potwierdzenie kworum. Obecność potwierdziło 11 radnych. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym. 

Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z naszym statutem Radni oprócz 

pracy w Radzie pracują w komisjach Rady. Poprzednio w Komisji Budżetu/…/ 

i Komisji Rewizyjnej pracowała Radna, która zrezygnowała z mandatu. Obecnie 

mamy nową Panią Radną wybraną w wyborach uzupełniających, stąd propozycja 

aby Radna zastąpiła byłą Radną w pracach w/w komisji. 

Zostały Radnym przedstawione dwa projekty uchwał w sprawie zmiany składów 

osobowych Komisji Budżetu Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym  

oraz Komisji Rewizyjnej. 

 Projekty uchwał były opiniowane na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych 

Rady Gminy. 

W pierwszej kolejności będzie podejmowana uchwała w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym. 

Przewodnicząca zapytała Radną Beatę Pruchniak czy wyraża zgodę  

na przystąpienie do składu komisji. 

Radna wyraziła zgodę. 

Projekt uchwały był opiniowany podczas wspólnego posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Radna Dorota Kolibska - Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia Komisji 

Rady poinformowała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca  otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, zamknęła 

dyskusję, odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, 

Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Tadeusz Szyszka, Ewa Żybura 
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NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVI / 190//21 w sprawie zmiany 

składu osobowego Komisji  Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Mieniem 

Komunalnym  została podjęta. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca podobnie jak przy poprzedniej uchwale zwróciła się z pytaniem 

do Radnej Beaty Pruchniak  o zgodę na dołączenie do składu Komisji Rewizyjnej. 

Radna Beata Pruchniak wyraziła zgodę. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię komisji Budżetu/…/ i Komisji Spraw 

Społecznych/…/, które opiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia przekazała, że obydwie komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. Przewodnicząca 

zamknęła dyskusje, odczytała projekt uchwały, następnie poddała go pod 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Wąwolnica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Tadeusz Szyszka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVI/191/21 w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wąwolnica została podjęta. 
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Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Wąwolnica. 

Przewodnicząca przypomniała, że do Rady Gminy Wąwolnica wpłynęła skarga na 

Wójta gminy w sprawie opieszałości oraz nieefektywności w działaniu na rzecz 

umożliwienia dojazdu do posesji w Celejowie 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 28.09.2021 r. 

przeanalizowała skargę i wypracowała opinię, w której stwierdziła, że podjęte 

przez Wójta działania nie pozwalają na stwierdzenie Jego bezczynności. Prace 

nad realizacją takiego zadania są czasochłonne i długotrwałe.  

Komisja przygotowała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem formalno-prawnym 

w którym rekomenduje uznanie skargi za bezzasadną. 

Przedstawiony projekt był opiniowany podczas wspólnego posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię Komisji stałych. 

Radna Dorota Kolibska poinformowała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Głos zabrał Radny A. Bieniek, który zwrócił się do Sekretarza z pytaniem,  

czy w ciągu ostatnich dni wpłynęła jakaś decyzja od właścicieli działki w tej 

sprawie, czy zostało zawarte jakieś porozumienie w kwestii tej drogi. Jest 

nadzieja, że może coś wreszcie się zakończy w sprawie tej drogi. 

Sekretarz poinformował, że do wczoraj jeszcze nie wpłynął wniosek, bo taka była 

umowa, że wniosek. Być może jeszcze wpłynie, dzisiejsza poczta nie została 

jeszcze rozpisana. Może jeszcze nie podjęli decyzji. Miejmy nadzieję, że to 

niebawem nastąpi. 

Radny A. Bieniek, również ma nadzieję, żeby już nie było skargi, niech coś się, 

wreszcie dzieje.10 tys. zostało w budżecie zabezpieczone na prace projektowe na 

ta drogę, to będzie pierwszy sygnał, że działamy w tej kwestii.  

Sekretarz przypomniał, że Rada głosując nad zmianami w budżecie zabezpieczyła 

środki na nowe zadanie, na rozpoczęcie prac geodezyjnych i formalno  

– prawnych. Pan Wójt konsekwentnie dąży do tego, aby to zadanie zrealizować. 

Wiąże się, to z wykupem gruntów, przeprowadzeniem całej procedury 

administracyjnej.  

W efekcie końcowym wspólnie z Radą będzie podejmowana decyzja odnośnie 

nawierzchni. 

Wobec wyczerpania tematu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała treść 

uchwały wraz z uzasadnieniem  i przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wąwolnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Tadeusz Szyszka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVI/192/21 w sprawie  rozpatrzenia 

skargi na Wójta Gminy Wąwolnica została podjęta 

Ad. 13. Interpelacje i zapytania radnych składane na piśmie. 

Przewodnicząca poinformowała, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna 

interpelacja ani żadne zapytanie na piśmie.  

Zapytała, czy ktoś z Radnych chce złożyć  teraz  interpelację albo zapytanie na 

piśmie. Radni nie zgłosili interpelacji ani zapytań na piśmie. 

Ad. 14. Wolne wnioski, pytania i informacje. 

Przewodnicząca poinformowała, że korespondencja kierowana do Rady została 

wysłana na tablety. 

 Wnioski, pytania i informacje nie wpłynęły. 

Ad. 15. Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca słowami „zamykam XXVI 

posiedzenie Sesji  Rady Gminy Wąwolnica” o godz. 11.38 zakończyła obrady.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Załącznikami do protokołu są uchwały podjęte na sesji od Nr XXVI/186/21  

do Nr XXVI/192/21. 

Protokołowała : Joanna Paciejewska  

……………………………………………………………  

Przewodnicząca Rady Gminy Wąwolnica 

……………………………………………………………….. 


